
Zazidalni načrt za območje
ŠS 218/3 Vodice .

Zakaj
umik

Za zasedanje skupščine v juniju je izvršni
svet med drugimi gradivi pripravil in posre-
doval vsem delegatom predlog odloka o spre-
jetju zazidalnega načrta za območje ŠS 218/3
Vodice. Predhodno pred posredovanjem pred-
loga delegatski skupščini v sprejem je o pred-
logu odloka razpravljal izvršni svet na svoji
6. seji dne 22. 5. 1978 in ugotovil, da je po-
trebno razjasniti še vprašanja, ki se nanašajo
na kompleksno komunalno ureditev oziroma
preveriti vse obstoječe in planirane kapaci-
tete superstrukturnih dh~z~.-'.~v s" i- :'.a do-
sedanje stanje in potrebe prebivalcev, ki se
bodo doselili v predlagani zazidalni otok.

Navedena vprašanja je izvršni svet naslo-
vil na pristojne skupnosti in službe z zahte-
vo, da posredujejo ustrezne odgovore do za-
sedanja občinske skupščine, s tem da jih bo
izvršni svet predhodno obravnaval in zavzel
stališča o tem, ali so dejansko dani pogoji,
da bo možno tak predlog zazidalnega načrta
po sprejemu tudi realizirati.

Izvršni svet je prejel do zasedanja skup-
ščine odgovor od komunalne skupnosti ob-
čine in od operativnega odbora za izgradnjo
objektov družbenega standarda občine Ljub-
ljana-šiška. Komunalna skupnost občine ozi-
roma njen izvršilni odbor ne soglaša, da se
predlaga delitev zazidalnega otbka na ob-
močje I. gradbene etape in na območje II.
gradbene etape, ki naj bi se časovno različ-
no realizirali. Zato navaja ustrezne razloge,
ki so pogojeni s kompleksno komunalno uie-
ditvijo zazidalnega otoka in bi vsaka delitev
na večfaznost ne bila racionalna, pa tudi
težko izvedljiva.

Ker je bil predlog etapne izgradnje pri-
pravljen glede na stališča in zaključke kme-
tijske zemljiške skupnosti občine in ker v
kratkem času, ki je bil na voljo med posre-
dovanjem gradiva delegatom in zasedanjem
skupščine, ni bil mogoč usklajevalni posto-
pek, se je izvršni svet na svoji 10. seji dne
15. 6. 1978 odločil, da predlog odloka o spre-
jetju zazidalnega načrta za območje ŠS 218/3
Vodice umakne z dnevnega reda pristojnih
zborov občinske skupščine. Umik je bil na
skupščini soglasno sprejet s tem, da so de-
legati zahtevali objavo razlogov za umik v
Javni tribuni. Pristojne strokovne službe že
vodijo usklajevalni postopek. Ko bo le-ta
zaključen, bo izvršni svet posredoval v spre-
jem ustrezen predlog odloka pristojnim zbo-
rom občinske skupščine.

IZVRSNI SVET


